
Sjællands Badminton Kreds 
Bestyrelsen 

REFERAT AF BETYRESLESMØDE NR. 1 
ONSDAG DEN 3. APRIL 2002, KL. 18.00 

 
Til stede: Klavs Andreassen, Edith Finderup, Bjarne Thor Jensen, Mette Bjersing, Henning 

Svendsen, Lone Klamer, Anker Blauenfeldt, Jørn Weirsøe, Ole Holm, Kim Hansen og 
 Christian Finderup 
 
Fraværende: Birgit Eriksen, Bjarne Eriksen, Birgitte Poulsen. 
 
Referent: Bjarne Thor Jensen 
 
Dagsorden. 
 
Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 
 Dagsorden blev godkendt 
 
Pkt. 2: Godkendelse af bestyrelsesreferat nr. 7. 
 Bestyrelsesreferatet  blev godkendt. 
 
Pkt. 3: Aktivitetskalender: 
 Edith Finderup vil gerne have materialet løbende tilsendt, og HELST pr. mail. 
   
 
Pkt. 4: a) Nedsættelse af udvalg. 
 Administrationsudvalg: 
 Klavs Andreassen, Edith Finderup, Mette Bjersing, Bjarne Eriksen 
 Økonomiudvalg: 
 Bjarne Thor Jensen + udvalgenes minikasserer. 
 Regelbogsudvalg: 
 Edith Finderup, Per Jakobsen. 
 Sæsonplanlægningsudvalg: 
 Mette Bjersing, Finn Madsen, Ulla Maltesen, Flemming Pedersen, Jonas Pedersen. 
 Lovudvalg: udvalget nedlagt 
 IT-udvalg: 
 Edith Finderup, Jonas Pedersen, Per Jakobsen, Tonny Brohus, Christian Finderup, 

Peter Clemmensen, Karen Margrethe Hallarth, Ole Holm. 
 Arrangementsudvalg: 
 Edith Finderup.(PS…..husk 70 år i år 2004) 
 Amtsrepræsentanter til DIF: 
 Københavns Amt:  Ole Holm 
 Roskilde Amt: Ole Holm 
 Frederiksborg Amt: Anker Blauenfeldt 
 Storstrøms Amt: Jørn Weirsøe 
 Vestsjællands Amt: Bjarne Thor Jensen 
 Holdturneringsudvalg: 
 Per Jakobsen, Karen Margrethe Hallarth, Tonny Brohus, Flemming Pedersen. 
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b) valg af repræsentanter til DBF’s hovedbestyrelse. 
 Klavs Andreassen, Lone Klamer, Ole Holm, Mette Bjersing. 
 Suppleant: Bjarne Thor Jensen. 
 
 På DBF’s kommende repræsentantskabsmøde vil der ligge et forsalg om at reduktion 

til 1 medlem pr. kreds. 
 Denne holdning havde ligeledes to af talerne på vores egen repræsentantskabsmøde. 
 Et flertal af bestyrelsesmedlemmerne har dog indtil nu haft den holdning, at der burde 

været en repræsentant pr. 25.000 medlemmer, hvilket vil give to repræsentanter til 
Midtjylland og SBKr. 

 Anker Blauenfeldt plæderede for en øget repræsentation i relation til kredsens 
størrelse. 

 Edith Finderup kunne gå ind for 1 repræsentant fra hver hver kreds. Fandt det til 
gengæld vigtigt, at hver kreds var repræsenteret, ikke mindst på grund af kredsenes 
forskelligheder og kulturer. 

 Henning Svendsen gav udtryk for, at egentligt burde repræsentanterne til 
hovedbestyrelsen vælges ud fra deres faglige dygtigheder rent badmintonmæssigt, og 
ikke hvilken kreds de evt. måtte tilhøre. 

 Lone Klamer gik også ind for 1 repræsentant pr. kreds, men også at kredsens burde 
være repræsenteret i DBF. 

 Med hensyn til antal hovedbestyrelsesmedlemmer pr. kreds, bakker Københav- 
nerkredsen evt. ændringsforslag fra SBKr. op  

 Hennings Svendsen støttede så Anker Blauenfeldts forslag om en repræsentant pr. 
påbegyndt 25.000 medlemmer. 

 Klavs Andreassen pointerede derefter, at SBKr’s repræsentanter stemmer efter deres 
egen personlige overbevisning. 

 
 Hvis afstemninger på hovedbestyrelsesmøde falder ud således, at der skal være en 

repræsentant pr. kreds vil SBKr’s repræsentant være: 
 Klavs Andreasen og suppleant: Ole Holm 
  
 Ved 2 repræsentanter pr. kreds: 
 Klavs Andreassen, Ole Holm og suppleant: Mette Bjersing 

 
Pkt.: 5: Løbende forretninger: 

a) Takster for sæson 2002/2003. 
Taksterne blev reguleret. 
Næste år skal taksterne være udarbejdet af de enkelte udvalg og forelægges sammen 
med udvalgenes budgetforslag og som sådan vedtages sammen med budgettet. 
b) Bestyrelsens mødedatoer for sæson 2002/2003. 
21. maj 2002. 
28. august 2002. 
c) Kontor. 
Byggeperioden er blevet forlænget til maj 2002.  

 Kontoret skal indrettes med 2 arbejdspladser og et mødebord. 
 Der skal indhentes en reelt beskrivelse af lejebetingelserne samt indretningsplaner fra 

AU til bestyrelsen. 
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Pkt. 6: Evaluering af SBKr’s repræsentantskabsmødet. 
 Et meget stille repræsentantskabsmøde. 
 Der var dog debat for så vidt angår om DBF’s og kredsens fremtidige navn. 
 Henning Svendsen forespurgte, om der var nogen, der kendte noget til et evt. 

ændringsforslag i Danmarksserien, eller til de fremtidige point 7 eller 9 eller 11, som 
bl. a. blev bragt op på vores repræsentantskabsmøde. 

 Formen for afholdelse af repræsentantskabsmøde skal tages op til næste år. 
 Har tidligere prøvet mange forskellige aktiviteter uden at fremmødet havde været 

større. 
 Øvrige punkter, der kom frem på repræsentantskabsmødet vil der naturligvis taget 

action på.     
 
Pkt. 7: DBF’s repræsentantskabsmøde den 13. april 2002. 
 Der er kun få lovændringsforslag 
 Der afholdes formøde den 13. april kl. 08.30 i Idrættens Hus. 
 Mette Bjersing er forundret over forslaget, hvor formandskabet udvides med 4-7 

medlemmer med det politiske ansvar. 
 Dette udvalg vil fremover være det egentlige ”magtcentrum”. 
 Henning Svendsen, Edith Finderup og Klavs Andreassen gav Mette Bjersing helt ret. 
 Lovforslag nr. 05.01. hvor Jyllandskredsen foreslår at navnet distrikter skal fjernes, 

kan evt. fremover give problemer, såfremt der evt. sker en kredsændring. 
 
Pkt. 8:  Orientering fra sidste HB-møde i DBF. 
 Vedr. referater omkring Breddekonsulenter fremgår det ikke, at SBKr.havde meddelt, 

at de delegerede ikke havde noget mandat til at sige ja til denne nye ordning. 
 De delegerede oplyste, at de havde meddelt på HD-mødet, at de skulle først hjem til 

deres bestyrelse for at indhente en accept, hvis SBKr. skulle deltage, samt at det 
forudsatte en klar kompetancefordelingsplan for at indgå i aftalen. 

 Sidst men ikke mindst skulle beløbet findes, idet der ikke havde været plads til at 
afsætte dette p.g.a. af DBF’s tidligere forhåndsudmelding. 

 Birgit Eriksen havde fremsendt spørgsmål til sidste HB-referat. 
 Pkt. 02.03 – side 2. 
 I den nye dagsorden vil der blive taget højde for dette. 
 Pkt. 02.03 – side 3. 
 En Udfordringspokal har kunne vindes til ejendom, f. eks. ved at vinde den 3 gange i 

træk. 
 En Vandrerpokal kan aldrig vindes til ejendom. 
 Pkt. 02.07 – side 4. 
 Alle klubber kan fremover bruge reklame på net. 
 Begrundelsen for reklame på baner i Elitedivisionsklubber er: 
 at reklamerne på banen kun er for Elitedivision, at reklamerne skal være permanente 

reklamer (ikke midlertidige påklæbede reklamer) og DBF har vurderet, at der p.t. kun 
er Elitedivisionklubber, der ejer deres egen hal, og derfor har råd til at lave 
permanente reklamer. 

 Pkt. 02.08 – Kraftcentre. 
 Fremgår af det materiel, der er udleveret til samtlige udvalg i forbindelse med HB-

mødet. 
  

  3/4 



Sjællands Badminton Kreds 
Bestyrelsen 

Pkt. 03.03 – side 5. 
 Samtlige udvalg under DBF har også samme holdning og samme politik. 
 Pkt. 03.03 – side 6. 
 Punktet drøftes på vores bestyrelsesmøde i maj 2002. 
 Pkt. 03.04 – side 7. 
 Formandskabet havde drøftet sig selv….og fandt ingen anledning til at nedlægge sig 

selv (udvalget). 
 Bilag 2 – kommentarer. 
 Ser gerne at de personer, der sidder i udvalg i kredsene, også sidder i de samme 

udvalg i DBF. 
 
Pkt. 9.: Eventuelt. 
 Klavs Andreassen har haft et møde med VETU’s udvalg vedr. budgetmidler mv.n I 

den forbindelse har Klavs Andreasen udarbejdet et oplæg til fremtidigt 
budgetteringsmodel. Oplægget drøftes på næste bestyrelsesmøde. 

 Indbydelse til holdturneringerne kommer også på vores hjemmeside, hvor klubberne 
kan udfylde formularerne elektronisk. 

 Fremover skal der ikke udarbejdes fine omslag til SM-programmerne. 
 De enkelte udvalgsformænd udarbejder en fælles fremtidig forside.  Anker Blauenfeldt 

indkalder til det første møde i denne gruppe. 
 SBKr. forestår fremover selv trykning af programmerne (fotokopiering). 
 Finn Maymann skal ikke tegne reklamer til SM-programmerne. 
 Finn Maymann tegner dog annoncer til regelbogen, men der skal foreligge et tilbud på 

trykningen inden den sættes i gang. 
 Edith Finderup indhenter et tilbud. 
 
Mødet slut kl. 21.50 
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